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تجارت

دستور وزیر صمت برای ایجاد 
نمایشگاه قطعات وارداتی 

وزی��ر صنعت،مع��دن و تج��ارت در 
راستای اولویت های این وزارتخانه در 
س��ال رونق با صدور دس��توری خطاب 
ب��ه مع��اون امور صنایع خ��ود بر ایجاد 
نمایشگاه قطعات وارداتی شرکت های 

بزرگ و فعال و دعوت از صنعتگران و قطعه سازان برای ساخت 
داخلی کردن این قطعات تاکید کرد.

ب��ه گ��زارش ایلن��ا از وزارت صمت، رض��ا رحمانی در این ابلاغ 
خطاب به فرش��اد مقیمی،مس��وول پروژه های س��اخت داخل 
وزارت صمت آورده اس��ت: در راس��تای فرمایشات مقام معظم 
رهبری و ریاست محترم جمهوری در سال رونق تولید ضرورت 
دارد به تمامی شرکت های فعال و بزرگ از جمله شرکت های 
ایران خودرو، س��ایپا، فولاد مبارکه، ذوب آهن، تراکتورس��ازی 
تبریز، آلومینیوم س��ازان، ش��رکت ملی مس، گل گهر، چادرملو، 
سنگان، ایزوایکو، تولید کنندگان سیمان، نیروگاه های صنایع 
نفت و گاز و پتروش��یمی، گروه مهنا و... ابلاغ ش��ود که نس��بت 
به ایجاد نمایش��گاه قطعات و ملزومات وارداتی مورد نیاز خود 
اق��دام ک��رده و با فراخوان عمومی از تمامی صنعتگران و قطعه 

سازان برای ساخت داخل کردن آن دعوت کنند.

کانال های صادرات فولاد قابل تحریم نیست
عضو هیئت مدیره انجمن فولاد ایران گفت: مدل های فروش ما 
تحریم پذیر نیستند و نمی توانند کانال های ما را مسدود کنند. از 
سال گذشته ما تحریم بانکی و مالی هستیم اما با این وجود باز 
هم به صاردات خود ادامه دادیم به طوری که در دوسال گذشته ۹ 
میلیون تن افزایش صادرات با این شرایط داشتیم پس نمی توان 

به این راحتی صادرات فولاد ایران را تحریم کرد.
احمد دنیا نور در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا در خصوص 
تاثی��ر تحریم ه��ای جدید آمریکا بر صادرات فولاد گفت: ما در 
سال های اخیر همواره تحریم بوده ایم اما در آن شرایط باز هم 
ب��ه ف��روش فولاد خود ادامه دادیم و اعمال این تحریم ها هیچ 
اثر کاهشی بر میزان صادرات ما نخواهد داشت و فقط زحمت 

صادرکنندگان ما را بیشتر می کند.
عضو هیئت مدیره انجمن فولاد ایران افزود: از سال گذشته ما 
تحریم بانکی و مالی هستیم اما با این وجود باز هم به صادرات 
خود ادامه دادیم به طوری که در دوسال گذشته ۹ میلیون تن 
افزایش صادرات با این ش��رایط داش��تیم پس نمی توان به این 

راحتی صادرات فولاد ایران را تحریم کرد.

اخبار كوتاه

گروه تجارت: به اعتقاد دبیر انجمن سازندگان قطعات و مجموعه های 
خودرو ایران در صورتی که تدابیر لازم برای پرداخت تسهیلات 7۰۰۰ 
میلیارد تومانی آن هم به صورت اضطرار به قطعه سازان و خودروسازان 
اتخاذ نشود، صنعت قطعه سازی با توقف جدی ناشی از عدم تأمین مواد 

اولیه مورد نیاز روبرو شده و زمین گیر خواهد شد.
به گزارش تجارت به نقل از ایس��نا، مازیار بیگلو در نشس��ت خبری 
انجمن س��ازندگان قطعه و مجموعه های خودرویی ایران که امروز 
)ش��نبه( در جمع اصحاب رس��انه برگزار شد، گفت: مشکل همیشگی 
تأمین نقدینگی سالیان سال است که گریبان گیر صنعت قطعه سازی 
و خودروسازی شده است. در پی مصوبه ای که دولت در سه ماه سوم 
سال ۱۳۹۷ در رابطه با ارائه تسهیلات ۴,۰۰۰ میلیارد تومان و ۷,۰۰۰ 
میلیارد تومان معادل ۸۴۴ میلیون یورو به قطعه س��ازان به تصویب 
رساند و پس از ارائه ۴,۰۰۰ میلیارد تومان اولیه ای که به قطعه سازان 
توزیع شد، دیگر هیچ اتفاقی تا همین امروز برای تخصیص باقی این 
تسهیلات علیرغم همه پیگیرها و نامه نگاری ها انجمن قطعه سازی 
و خودروس��ازان از س��وی بانک مرکزی و معاون اول رئیس جمهور، 

اقدامی صورت نگرفت.
دبیر انجمن سازندگان قطعات و مجموعه های خودرویی اظهار کرد: 
در تاریخ ۲۲ اس��فند ماه س��ال گذش��ته، نامه ای از طرف هر دو انجمن 
قطعه سازان و خودروسازان به آقای جهانگیری ارسال شد که طی آن 
ما اعلام کردیم که در صورت عدم دریافت این ۷۰۰۰ میلیارد تومان، 
صنعت خودروسازی و قطعه سازی ایران به شدت دچار بحران خواهد 
ش��د. ظرف ش��ش روز ایش��ان نامه ای را به بانک مرکزی ارجاع داده و 

نظر مساعد خود را برای تخصیص این تسهیلات اعلام کردند. اما تا 
پایان اردیبهشت ماه اتفاقی نیفتاد. مجدد انجمن قطعه سازی نامه ای 
۱۴ اردیبهشت ماه به رئیس کل بانک مرکزی ارسال کرد که ضمن 
آن به رشد سه برابری تهیه مواد اولیه و نبود فرصت کافی قطعه سازان 

و خودروس��ازان در تأمین مواد که منجر به عدم اطمینان در صنایع و 
سوءاستفاده دلالان و سودجویان می شود، تاکید کرد.

بیگلو افزود: در این نامه از رئیس کل بانک مرکزی درخواست شد تا 
تدبیری اتخاذ شود تا تسهیلات ۷۰۰۰ میلیارد تومانی به صورت اضطرار 

در اختیار صنایع قطعه سازی و خودروسازی قرار گیرد؛ چراکه در صورت 
تعلل در پرداخت این تسهیلات از خردادماه، مجدد صنایع قطعه سازی 

به دلیل عدم تأمین مواد اولیه مورد نیاز متوقف خواهند شد.
دبی��ر انجم��ن قطعه س��ازان تصریح کرد: در ۲۵ اردیبهش��ت 
م��اه از س��وی بانک مرکزی دریاف��ت کردیم که تعجب ما را 
برانگیخت. بانک مرکزی از دو رسالت اصلی خود یعنی حفظ 
ارزش پ��ول مل��ی که بر همه عیان اس��ت و موضوع مطالبات 
ارزی از مح��ل ف��روش دارایی های ملی کش��ور که طبق آمار 
بانک های جهانی بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار اس��ت، باز مانده 
اس��ت. اعتبارات بانک مرکزی در پاس��خ به نامه مذکور اعلام 
ک��رد ک��ه بر اس��اس م��اده ۶ آئین نامه تس��هیلات و تعهدات 
کلان، حداکثر مجموع تسهیلات و تعهدات به هر ذینفع واحد 
نباید از ۲۰ درصد س��رمایه پایه مؤسس��ه اعتباری تجاوز کند. 
از این رو اعطای تسهیلات از سوی بانک ها به قطعه سازان 
و خودروس��ازان با رعایت س��ایر ضوابط و مقررات امکانپذیر 
اس��ت بنابراین متقاضیان می توانند تقاضای خود را همراه با 
توجیه��ات فن��ی، مالی و اقتصادی کافی نزد بانک های عامل 

مط��رح و از آن طری��ق پیگی��ری کنن��د.
وی با تاکید بر اینکه این نامه موجب بهت قطعه سازان شد، افزود: در 
جنگ اقتصادی که در خط مقدم آن قطعه سازان و خودروسازان قرار 
گرفته اند، ما به عنوان سرباز این جنگ جلو فرستاده شده ایم؛ اما سیستم 
اقتصادی حاضر به همکاری نیست و در صورت ادامه این روند تا ۲۰ روز 

آینده، صنعت قطعه سازی قطع به یقین زمین گیر خواهد شد. 

دبیر انجمن قطعه سازان بر ضرورت تامین نقدینگی واحدهای صنعتی تاکید کرد؛

قطعه سازان در وضعیت اورژانسی

آنکارا روابط با تهران را قربانی آمریکا نمی کندرشد همکاری تجاری ایران و افغانستانسود دلالی بیش از سود تولید شده است
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
ش��ورای اس��لامی گفت: قوانین خوب  
صرفا بر روی کاغذ نمی تواند مش��کلی 
را حل کنند باید عملی شوند و در شرایط 
فعلی که با تحریم ها روبرو هستیم دولت 

باید موانع را از سر راه سرمایه گذار بردارد.
س��یده حمیده زرآبادی در گفتگو با خانه ملت در خصوص نحوه 
جذب س��رمایه در ش��رایط فعلی در حوزه معدن گفت: در شرایط 
فعلی که کارهای واسطه گری و دلالی سود چند برابری نسبت 
به تولید دارند عدم ثبات قوانین، دخالت دس��تگاه های نظارتی، 
مالیاتی، تامین اجتماعی و کارش��کنی هایی که از س��وی برخی 
ارگان ها انجام می ش��ود باعث می ش��ود که سرمایه گذار رغبتی 

برای سرمایه گذاری نداشته باشد.

رئیس اتاق بازرگانی و صنعت افغانستان 
گفت: س��الانه س��ه میلیون بشکه نفت 
خام در افغانس��تان مصرف می شود که 
ی��ک میلی��ون آن از طریق ایران تامین 
می ش��ود. در ش��ش ماه اخیر ما ش��اهد 

افزایش واردات نفت از سمت ایران بودیم.
به گزارش تجارت،  پیمان سخی رئیس اتاق بازرگانی و صنعت 
افغانس��تان در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا در خصوص 
وضعی��ت تج��ارت دو کش��ور گفت: ارزیابی من این اس��ت که 
روابط تجاری دو کش��ور از س��ه س��ال قبل روند رو به رش��د و 
مثبتی را در پیش گرفته و براس��اس نیازهای دو کش��ور جلو 
می رود. مخصوصا در یک س��ال اخیر که هیچ مش��کل جدی 

پیش نیامده است.

مع��اون رئیس جمهور ترکیه تاکید کرد 
که کش��ورش هرگز روابط همسایگی 
خ��ود با ایران را قربانی سیاس��ت های 
آمری��کا نخواهد ک��رد. به نقل از دیلی 
صباح، »فواد اکتای« با اشاره به این که 

آنکارا روابط خود با تهران را قربانی سیاست های آمریکا نکرده و 
به اصول خود پایبند می ماند، تاکید کرد: »ایران همسایه ترکیه 
است نه کشوری که ۱۰ هزار کیلومتر با ما فاصله داشته باشد. 
تنها به دلیل این که برخی کشورها می خواهند علیه همسایه ما 
تحریم اعمال کنند، نمی توانیم روابط تجاری و اقتصادی خود 

را با این کشور قطع کنیم. این امکان پذیر نیست«.
وی ادام��ه داد: »ترکی��ه همواره مش��تاق ب��وده که طرف حق 

بایستند. این مساله درطول تاریخ نیز وجود داشته است. 

گ�روه صنعت و مع�دن: دبیر کانون انجمن های صنفی کامیون داران 
کش�ور اعلام کرد که اگر یک کامیون کش�نده ۱۸ چرخ بخواهد پنج 
جفت لاستیک مورد نیاز خود را در طول یکسال تامین کند باید بین 
3۰ تا 4۰ میلیون تومان بس�ته به چینی، کره ای یا فرانس�وی بودن 
لاستیک پرداخت کند .احمد کریمی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
آخرین وضعیت تأمین لاس�تیک کامیون داران و نرخ های موجود در 
بازار، اظهار کرد: ما بخشی از وضعیت به وجود آمده به دلیل تحریم ها 
را درک کرده و تابع آن هستیم، اما متأسفانه بخشی از مشکلات به 
دلیل سو مدیریت در وزارتخانه های مختلف است و این مساله باید 

مدیریت شود.
وی ادام��ه داد: از توزیع لاس��تیک پ��س از گرانی های به وجود آمده 
۱۰ ماه می گذرد، اما نتوانسته ایم جفت دوم لاستیک ها را به ناوگان 

خود ارائه کنیم.
دبیر کانون انجمن های صنفی کامیون داران کشور با اشاره به این که 
یک کامیون کشنده ۱۸ چرخ طی یکسال پنج جفت لاستیک، یک 
کامیون ۱۰ چرخ طی یکسال سه جفت لاستیک و یک کامیون شش 
چرخ طی یکسال دوجفت لاستیک را به طور متوسط نیاز دارند، اظهار 
کرد: متأسفانه به کامیون های کشنده نیز بیشتر از دو حلقه لاستیک 
نداده ای��م و ارائ��ه ی جفت دوم لاس��تیک ها برای کامیون های ۱۸ و 
۱۰ و شش در مرحله ی اولیه قرار دارد و تنها به ۱۰ درصد متقاضیان 

ارائه شده است.
کریمی با بیان این که توزیع لاستیک مورد نیاز کامیون ها از بیستم 
خردادماه س��ال گذش��ته شروع شد، اظهار کرد: از ابتدای سال جاری 

توزیع جفت دوم لاس��تیک ها آغاز ش��ده اس��ت اما از سرعت لازم و 
کافی برخوردار نیست.

وی با اعلام این که متوسط قیمت یک جفت لاستیک چینی برای 

ماشین های سنگین سه میلیون و ۲۰۰ تومان است که نرخ آزاد آن 
بالای شش میلیون تومان تمام می شود، گفت: یک کامیون کشنده 
۱۸ چرخ در طول یکس��ال به طور متوس��ط پنج جفت لاس��تیک نیاز 

دارد که اگر بخواهد آن را از طریق بازار آزاد تهیه کند باید ۳۰ میلیون 
تومان هزینه پرداخت نمایند.

کریمی ادامه داد: برخی از ناوگان حمل و نقل ما نمی توانند از لاستیک 
چینی استفاده کنند و باید حتماً از لاستیک های فرانسوی و کره ای 
را خریداری کنند که این مس��اله هزینه های آنها را بالا می برد، چرا 
که هزینه یک جفت لاس��تیک فرانس��وی یا کره ای س��ه میلیون و 
۵۰۰ تومان اس��ت که این رقم در بازار آزاد به هش��ت تا ۹ میلیون 
تومان می رسد. دبیر کانون انجمن های صنفی کامیون داران کشور 
با اشاره به این که به صنف کامیون داران پیشنهاد شد که اگر امکان 
واردات لاستیک دارند این اقدام را انجام دهند، گفت: ما در این راستا 
اق��دام کردی��م اما در حوزه تخصیص ارز همکاری های لازم صورت 
نگرفت. ابتدا قرار بود از طریق یورو فعالیت ها صورت گیرد و پس از 
آن اعلام شد که باید این ارز به دینار تبدیل شده و در اردیبهشت ماه 
امس��ال در حالی که توانس��تیم ثبت س��فارش خود را با ارز یورو انجام 
دهیم به ما اعلام شد که به دلیل این که باید واردات از طریق عراق 
انجام شود ارز مذکور را به دینار تبدیل کنیم. وی با انتقاد از این که اگر 
کمبود لاستیک برای توزیع از طریق سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای وجود دارد پس چگونه لاس��تیک با نرخ آزاد در بازار موجود 
است، تصریح کرد: برای ما جای سوال دارد که اگر کمبود لاستیک 
برای توزیع از سوی وزارتخانه های صنعت و راه و شهرسازی وجود 
دارد پس چگونه ش��اهد وجود لاس��تیک با نرخ آزاد در بازار هس��تیم 
مسأله ای که به طور حتم باید مسئولان نسبت به آن پاسخگو بوده 

و علت آن را توضیح دهند.

دبیر انجمن های صنفی کامیون داران انتقاد کرد؛

تصمیم جدید برای واردکنندگانکامیون  ها  در دست انداز گرانی لاستیک
بان��ک مرک��زی به منظور تس��هیل در تامین ارز واردکنندگان، 
بخشنامه جدیدی را صادرکرده که در این بخشنامه علی رغم 
تسهیل فرآیند واردات، همچنان مخالفت با واردات بدون انتقال 

ارز مشهود است.
ب��ه گ��زارش مهر، بانک مرکزی به تازگی در بخش��نامه ای به 
بانک ها ابلاغ کرده که در مواردی که اسناد حمل دریافت و حواله 
وجه ارزی پس از تأمین آن میس��ر نش��ده باشد، با واردکنندگان 

کمال همکاری را صورت دهد.
بر مبنای این بخش��نامه، پذیرش، بررس��ی، تحویل اسناد حمل 
واصله و صدور اطلاعیه تأمین ارز مش��روط به انجام تس��ویه 
ریالی متقاضیان یا همان واردکنندگان با آن بانک خواهد بود و 

مسئولیت های مترتبه باید توسط متقاضی پذیرفته شود.
ب��ر مبن��ای آنچه بانک مرکزی در بخش��نامه جدید خود اعلام 
ک��رده، اخ��ذ تعهدنامه کتبی از متقاضیان مبنی بر عدم هرگونه 
ادع��ا ی��ا آس��یب در خصوص پرداخت وج��ه، خارج از چارچوب 
حوال��ه مزب��ور و مطالبه مبلغ مربوطه با رعایت س��ایر مقررات، 

بلامانع است. 

بیش از ۸۰ میلیون مترمربع فرش ماشینی
 در کشور تولید شد

آمارهای منتشر شده وزارت صنعت، معدن و تجارت حاکی از 
تولید ۸۰ میلیون و ۱۸۱ هزار مترمربع فرش ماشینی از آغاز سال 
۹۷ تا پایان بهمن ماه گذش��ته و کاهش ۵.۴ درصدی تولید در 
مقایسه با مدت مشابه سال ۹۶ است. برپایه آمارهای یاد شده، 
در ۱۱ ماهه س��ال ۹۶ حدود ۸۴ میلیون و ۸۰۲ هزار مترمربع 
فرش ماش��ینی در کش��ور تولید ش��ده بود. برپایه این گزارش، 
در ۱۱ ماهه سال ۹۷ بیش از ۴۲.۵ میلیون فوت مربع چرم در 
کش��ور تولید ش��د. این میزان تولید در مقایس��ه با ۱۱ ماهه سال 
۹۶ رش��د هش��ت دهم درصدی نشان می دهد. همچنین تولید 
انواع پایپوش در مدت یاد شده با رشد ۲ درصدی در همسنجی 
ب��ا س��ال ۹۶ ب��ه ۱۲۳ میلی��ون و ۶۰۰ هزار زوج رس��ید. در این 
مدت، ۲ هزار و ۳۰۰ تن الیاف اکریلیک در کش��ور تولید ش��د، 
در حالی که در مدت مش��ابه س��ال ۹۶ این رقم به صفر رس��یده 
بود. بررس��ی آمارها حاکی از رش��د ۱۳.۵ درصدی نخ پنبه ای و 
ترکیبی الیاف مصنوعی در ۱۱ ماهه سال ۹۷ در مقایسه با ۱۱ 
ماهه ۹۶ اس��ت، به طوری که تا پایان بهمن ماه پارس��ال ۲۲۴ 

هزار و ۱۰۰ تن از این محصول تولید شد. 

داد و ستد

عضو کمیس��یون اقتص��ادی مجلس، گفت: 
ح��دود ۳۰میلی��ارد دلار از منابع ارزی کش��ور 
در  نیمه نخست سال گذشته با تخصیص ارز 
۴ ه��زار و ۲۰۰ تومان��ی بدون اولویت دهی به 
کالاهای اساسی توزیع شد و به فضای رانتی 
دامن زد. سیده فاطمه حسینی در گفت و گو با 

خانه ملت گفت: به هر میزان که تقاضا برای ارز 
به بازار متشکل ارزی هدایت شود  عمق بیشتر 
پیدا می کند، لکن  فعلًا امکان رقابت را فراهم 
کرده اند تا در  فضایی رقابتی کشف قیمت ارز 
را فراهم  کنند و اگر منابع درآمدی ارزی دولت 
به این بازار هدایت ش��ود می تواند به کاهش 

توزیع رانت در کشور کمک کند.
حس��ینی افزود: از زمان اعلام تصمیم دولت 
ب��رای تخصی��ص  ارز ۴۲۰۰ تومان��ی  ب��ا آن 
مخالف��ت کردی��م  انتظار این بود که روندی از 
سوی دولت در پیش گرفته شود که به سمت 

حذف رانت ها حرکت کند.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: مواد 
اصل��ی موردنی��از تولید روغن موتور از داخل تامین 
می شود در نتیجه افزایش ۷۰ درصدی قیمت روغن 
موتور پذیرفتنی نیس��ت و باید با متخلفان برخورد 
شود. محمدرضا منصوری در گفت وگو با خانه ملت، 
با انتقاد از افزایش ۷۰ درصدی قیمت روغن موتور، 

گفت: اگرچه طی یک سال گذشته افزایش نرخ ارز 
باعث افزایش قیمت روغن موتورهای وارداتی شد 
اما گرانی ۷۰ درصدی قیمت روغن موتور داخلی 
محلی از اعراب ندارد چراکه مواد اولیه موردنیاز تولید، 
از داخل تامین و تنها کاتالیزورها از سایر کشورها 
وارد می شود بنابراین باید متناسب با ارزبری، قیمت 

این محصول افزایش پیدا کند.
نماینده مردم س��اوه و زرندیه در مجلس ش��ورای 
اسلامی با بیان اینکه مواد اولیه موردنیاز تولید روغن 
موتور داخلی اس��ت، اف��زود: برخی تولیدکنندگان 
تمای��ل دارند با توجه به ش��رایط بازار محصولات 

خود را گرانتر از قیمت واقعی به فروش رسانند.

۳۰ میلیارد دلار از منابع ارزی در نیمه نخست سال ۹۷ حیف و میل شدصادرات روغن موتور نباید به افزایش ۷۰ درصدی قیمت منجر شود صنعت و معدن 
www.tejaratonline.ir

امكان انتخاب و خريد خطوط تلفن رند آسياتل فراهم شد
در راس��تای تکریم و احترام به حقوق مش��تری، امکان 
انتخاب و خرید خطوط رند تلفن ثابت آسیاتک، برترین 

اپراتور ارتباطات ثابت کشور فراهم شد.
به گزارش روابط عمومی آسیاتک، با توجه به این که 
انتخ��اب، خری��د و قابلیت جابه جایی خطوط رند تلفن 
ثابت برای س��ازمان ها، ش��رکت ها و برخی اشخاص 
حقیقی دارای اهمیت ویژه ای است، به جهت سهولت 
دسترسی به شماره های رند ، آسیاتک اقدام به واگذاری 

این خطوط ، از درگاههای جدید نموده است. 
این گزارش حاکی است یکی از اصلی ترین دغدغه های 
م��ردم در هن��گام جابه جایی منازل یا محل کار، تغییر 
ش��ماره های تلفن ثابت اس��ت و بس��یاری از صاحبان 
مشاغل خرد و کلان، به دلیل استفاده چندین ساله از 
شماره های تماس ثابت و مشخص و صرف بودجه های 
کلان تبلیغاتی در جهت شناخت مردم و مشتریان از 
شماره های آنان، در هنگام جابه جایی محیط کار خود 

با مشکلات فراوانی روبه رو می شوند.
بر همین اس��اس با اس��تفاده از س��رویس تلفن ثابت 
"آسیاتل" و اینترنت آسیاتک، امکان انتخاب و انتقال 
ش��ماره های تلفن ثابت ترابرد پذیر در سراس��ر کشور 

مهیا شده است.
هزینه ه��ای مقرون به صرفه ، امکان دریافت خطوط 
متعدد با ش��ماره های رند، رای��گان بودن تماس های 
داخل��ی و امکان��ات متعدد دیگ��ر از جمله مزایای ویژه 

آسیاتل است.  
روابط عمومی شرکت آسیاتک، برترین اپراتور ارتباطات 
ثابت کشور در انتهای این خبر تصریح کرد کلیه سازمان 
های دولتی و خصوصی و اشخاص حقیقی و حقوقی 
https://www. م��ی توانن��د با مراجعه به آدرس های
https://www.asiatech.ir/my/ و   /rond.ir
asiatel  نسبت به انتخاب و خرید انبوه و تکی تلفن 

ثابت آسیاتک ) آسیاتل ( اقدام نمایند. / 

بيمه تمام بافندگان كشور در دستور كار
گروه تجارت: رئیس مرکز ملی فرش ایران از اختصاص مبلغ ۱۹ هزار 
میلیاردی برای تحت پوشش قرار دادن بافندگان فرش دستبافت در 
کشور خبر داد و گفت: این اعتبار از محل یارانه ها تأمین شده است و 

با اعتبار مذکور ۱۰۰ درصد افرادی که در حوزه فرش در حال فعالیت 
هستند، تحت پوشش بیمه تأمین اجتماعی قرار می گیرند.

به گزارش ایسنا، دست پاک در جلسه کارگروه فرش دستبافت در بجنورد 

افزود: یکی از مشکلاتی که هم اکنون در حوزه فرش در کشور وجود دارد، 
نبود شناسنامه فرش واحد است که به دنبال آن هستیم تا این مشکل را 
رفع کنیم. وی از ایجاد شورای حقوق و دستمزد در حوزه صنعت فرش 

در کشور خبر داد و ادامه داد: در حال حاضر دستمزدی که بافندگان فرش 
دریافت می کنند، تکاپوی زندگی آنها را نمی دهد و به همین دلیل موضوع 
مطرح کردن مباحث حقوق و دستمزد این افراد را به صورت منطقه ای 
خواهیم داشت. دست پاک با بیان اینکه هم اکنون حال فرش دستبافت 
خراسان شمالی خوب نیست، توضیح داد: تاکنون جلسات زیادی در این 

رابطه برگزار شده است.


